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Bestuursvergadering TTC De Pinte 

 

       

 

Datum 5/11/2015 

Plaats Johan 

Aanwezig Roland, Benny, Rudy,  Steven, Felix, Bart, Johan, Jan 

Verontschuldigd David 

Notulist Benny 

 

 

1. Te onthouden 
 

- Volgorde verkoop tafels: Diederik – Benny - Philippe 

- Philippe heeft zijn tafel al betaald, maar kan ze niet afhalen. Annemie neemt ze dan over. Felix doet het 

nodige en Bart stort geld terug aan Philippe. 

- De jaarlijkse 260 sandwiches van Delhaize houden we voor de laatste thuiswedstrijd. Pizza’s voor het KK 

enkel. 

- Scholentornooi voor 40-jarig bestaan. Eerste week van september voor target herfstvakantie 2015 : 3 

scholen (2 in DP en 1 in Zev) en/of ouders van jeugdspelers  wordt verplaatst naar de vaste agenda. 

(Johan) 

 

 

2. Overlopen verslag vorige vergadering 

 

- Trainingsballen zijn niet rond, contact opnemen met Francis (Felix) 

- Nieuw scherm waarop uitslagen en sponsors getoond kunnen worden tijdens thuiswedstrijden.  

Er wordt gesuggereerd om de layout aan te passen: rechterhelft voor de sponsors (carrousel) en 

linkerhelft voor de uitslagen (ook carrousel van 2*3 ploegen voor leesbaarheid). (Steven – Joren) 

- Er wordt voor een attentie gezorgd voor Piet (Fonteintje) en Joren (website) – op vergadering bij Benny 

begin januari worden deze afgegeven. 

- Gemeentesubsidies zijn afgerond door Felix en jeugdsubsidies worden gefinaliseerd in de komende week 

(Felix) 

- Oud-ledenlijst bezorgt Benny aan Felix 

- Fotobanner nav 40 jaar bestaan voor in kantine OCP werd besteld door Rudy en is ondertussen ook 

geleverd en goedbevonden! 

 

 

3. Eetfestijn 

 
- Evaluatie van de editie: werkpunten worden overlopen en genoteerd. 

- Financiële resultaat is terug zeer goed. Blijft de moeite waard. 

- Tarieven zouden best wat hoger mogen ook voor bepaalde drank. 

- Volgend jaar zal door gaan op 9/10. Roland reserveert terug zaal GBS 
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4. Wandelzoektocht 

 
- Er wordt met spijt teruggekeken op de annulering van de wandelzoektocht. 

- Samenloop van omstandigheden zorgden voor te weinig inschrijvingen. 

- Niettegenstaande geloven we dat dit concept en werk niet moet worden weggesmeten. Er wordt 

gekeken of we volgende zomer dit kunnen combineren met BBQ en EK match uitzending op groot 

scherm in bondslokaal. 

 

4. Competitie 

 
- Sportief verslag uitgebracht door Benny. A doet het verrassend zeer goed en staat aan de leiding. Ook 

andere ploegen doen het goed en liggen op niveau van de ambitie. 

- Focus ploeg van het jaar, C, heeft een aantal onverwachte punten laten liggen die ambitie knauw geven. 

Er wordt besloten om te proberen alles op alles te zetten om elders punten te sprokkelen. Benny neemt 

nodige initiatief om dit op poten te zetten. 

- De live-score op de website lijkt nog niet bij iedere speler gekend. Communicatie zal worden 

uitgevoerd (Benny). 

 

5. Website 

 
- Er worden meerdere topics aangegeven ter verbetering en vervollediging (eg ledenlijst) van de website. 

- Besloten wordt om Joren op de volgende vergadering uit te nodigen. Iedereen wordt gevraagd items op 

te lijsten die dan kunnen besproken worden. (Johan) 

 

 

 

6. Quiz 

 
- Volgend jaar 10/12 

- Er zijn momenteel helpers te weinig. Oproep wordt gedaan aan bestuur om maximaal mensen aan te 

spreken. 

- Testquiz: gaat door op 2 dec bij ouders Jan en Tim Klossestraat om 19u30 

- Roland heeft materiaal (frigo’s) besteld 

- David verzorgt communicatie aan ‘te laat’ inschrijvers en Bart zorgt voor terugstorting. 

- Inkopen Auchan: ma 7/12 om 18u30: Johan en Rudy. Anderen zijn altijd welkom. 

- Goede stand van zaken sponsoring voor prijzen: 

 Viteux: menu 6 pers 

 Salade de Markies: 6x 20€ 

 Voeding Vuyncke: 6 fruitmanden twv 15à20€ pp 

 Keltra: kaasschotel 6 pers. 

 Okay: 6 Manden  geen vermelding als sponsor wel bij afroepen! 

 Apotheek Vermassen: Bodysol 

 Het Oog: Benny vraagt na of er nog interesse is. 

Er wordt aangegeven dat het belangrijk is om opvolging goed te doen: Bedankje + foto’s van het 

evenement bezorgen aan sponsor creërt goodwill. 

 

 

 

7. Etentje Brouwsels 

 
- Bij Markies de Salade 

- Onderhandelde menu door Bart wordt goedgekeurd. Voorstel om hapje te vervangen door aperitief. 

- Datum 23/11 wordt vastgelegd en Nico zorgt voor de communicatie. 
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8. Clubfeest 

 
- Locatie Moerkensheide wordt goedgekeurd door gemeente. 

- Traiteur: Claudine zal maar prijs geven na nieuwjaar. We wachten af. Er wordt nog geen tweede 

traiteur prijsgevraagd. 

 

9. Nieuwjaarsreceptie 

 
- Els wordt gevraagd terug de hapjes te doen zoals afgelopen jaren. Ze vallen duidelijk in de smaak. 

Budget rond de 250€. 

- Uitnodigen gecombineerd met kerst/NY wensen worden gemaakt door Benny. 

 

 

10. Varia 

 
- Bestuursetentje: zal plaatsvinden op 5/3 in Viteux. Rudy doet nodige voor reservatie. 

- Johan stelt voor een brief aan het gemeentebestuur op te stellen om problematiek van de zaalruimte aan 

te kaarten. Enerzijds owv klacht niet reglementaire grote en anderzijds owv mogelijke groei club die 

maakt dat we niet meer met alle ploegen in de zaal kunnen. Positieve inkadering wordt vooropgesteld 

en geen topic over financiele kosten die opliepen vorig jaar nav de verhoging tarieven. 

- Jan en Koen volgenden aspirant-initiator cursus. Werd als zeer interessant ervaren. Jan geeft aan dat dit 

eventueel in subsidiedossiers kan worden gebruikt (Felix). Jan bekijkt of refund mogelijk is via de 

gemeente. 

- Steven zal starten aan Pingfo 2. 

- Er bestaat in de vergadering heel wat discussie over sponsoring en policies hierover. Er wordt 

voorgesteld of het nuttig kan zijn een functie te creëren die hier structuur in brengt? Volgende 

vergadering wordt hierop ingegaan. 

  

 
Volgende vergadering: donderdag 03/12 bij David. 

 

 


